
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 13.3.2024 

 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé rokovať 

a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili 4 poslanci . Mgr. J.Mihóková sa ospravedlnila zo zdravotných 

dôvodov a Ing. E.Valentíková sa ospravedlnila s malým meškaním.  Starostka oboznámila poslancov 

s programom rokovania OZ, ktorý obdržali v pozvánke a vyzvala poslancov na prípadné doplnenia 

programu. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne doplnenia. Starostka nemala žiadne doplnenia 

programu. Program rokovania poslanci jednohlasne schválili bez zmien.  

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

 

Schválený program :  

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 
4. Správa z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2023- HK-prejednanie 
5. Správa o výsledku kontroly vyúčtovania poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rejdová OZ Hra 

Rejdová v roku 2023 – HK – prejednanie 
6. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2023 - prejednanie 
7. Schválenie čerpania rezervného fondu obce na kapitálové výdavky obce 
8. Žiadosť Domu seniorov Rejdová n.o. o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej 

služby podľa zákona č. 448//2008 Zb. – prejednanie 
9. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce Rejdová – František Tóth a Annamária 

Tóthová, Krakovská 6, Košice – prejednanie 
10. Informácia o podaných projektoch obce , pripravovaných i aktuálnych výzvach  , možnosti 

zapojenia obce do výziev na získanie NFP s vypracovanými projektami - Obnova  OcÚ a KD, 
Modernizácia amfiteátra, Zberný dvor v obci Rejdová, Obnova vodovodu v obci Rejdová 

11. Informácia o príprave 50.ročníka GFF Rejdová 2024 
12. Informácia o havarijnom stave sociálnych zariadení pri sále KD a zatekajúcej strechy nad šatňou 

javiska – prejednanie čerpania z rezervného fondu na bežné výdavky obce v súvislosti 
s havarijným stavom obecného majetku 

13. Dlhopisový program VVS a.s. – vstup obce do programu – opätovné prejednanie 
14. Odborná pomoc pri prevádzkovaní verejného vodovodu v obci Rejdová spoločnosťou AQUASPIŠ -

vodné hospodárstvo s.r.o. Rudňany – prejednanie 
 
 
 



 
15. Diskusia  
16. Záver 

 

 

Hlasovanie :  

Za :4 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : JUDr.O.Hric , Mgr. J.Polomská 

Návrhová komisia : Ing. M.Ambruž, Bc.J.Molčanová 

 

Hlasovanie : 

Za :4 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

Starostka obce previedla kontrolu uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ. K uzneseniam, ktoré boli 

prijaté za účelom splnenia povinností informovala o ich plnení, resp. zrealizovaných činnostiach. Všetky 

uznesenia boli splnené, resp. sa priebežne plnia. Poslanci zobrali kontrolu uznesení na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :4 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 

 

 



4.Správa z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2023- HK-prejednanie 
 
HK obce predložila poslancom na prejednanie Správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce 
za rok 2023.V správe konštatuje, že obec zrealizovala len 1 prevod majetku obce do 20.000 €. Zároveň 
poznamenala, že správu je potrebné zverejniť na internetovej stránke obce. Poslanci zobrali správu na 
vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :4 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

5.Správa o výsledku kontroly vyúčtovania poskytnutej dotácie z rozpočtu obce Rejdová OZ Hra 
Rejdová v roku 2023 – HK – prejednanie 
 

HK obce predložila poslancom na prejednanie Správu z kontroly vyúčtovania poskytnutej dotácie 
z rozpočtu obce OZ Hôra Rejdová za rok 2023. V správe sa HK zamerala na kontrolu účelu použitia 
dotácie a správnosti jej vyúčtovania. HK konštatuje, že dotácia bola použitá v súlade s VZN 
o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce a vyúčtovanie bolo taktiež v súlade s predmetným VZN. Poslanci 
zobrali správu na vedomie.  
 

Hlasovanie :  

Za :4 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

6.Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2023 – prejednanie 
 
HK obce predložila poslancom na prejednanie správu o kontrolnej činnosti za rok 2023. V správe 
zhrnula jednotlivé kontroly, ktoré vykonala v roku 2023. Tieto boli predmetom prejednávania na 
jednotlivých OZ. Poslanci zobrali správu na vedomie. 
 
 
Hlasovanie :  

Za :4 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

7. Schválenie čerpania rezervného fondu obce na kapitálové výdavky obce 
 
Starostka obce informovala poslancov o návrhu na schválenie čerpania výdavkov, ktoré sú kapitálové 
z rezervného fondu obce. Jedná sa o výdavky v súvislosti s podávaním žiadosti na zateplenie budovy 
OcÚ a KD z prostriedkov SIEA. Starostka informovala poslancov , že v mesiaci február 2024 podala 
žiadosť o NFP a keďže bolo možné žiadať aj na výdavky v súvislosti s vnútornými úpravami, starostka 
dala doplniť pôvodný rozpočet o uvedené práce. Jedná sa o výmenu dverí, podláh a stierkovanie. 



Zároveň bolo potrebné k žiadosti doložiť energetický certifikát. Tieto výdavky sú kapitálové, preto 
navrhuje ich čerpanie z rezervného fondu obce, kde má obec dostatok finančných prostriedkov. 
Poslanci po prerokovaní tohto bodu programu schválili čerpanie z rezervného fondu obce na 
kapitálové výdavky v celkovej sume 1500 €. 
 

Hlasovanie :  

Za :4 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

8.Žiadosť Domu seniorov Rejdová n.o. o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej 
služby podľa zákona č. 448//2008 Zb. – prejednanie 
 

Starostka obce informovala poslancov, že dňa 22.1.2024 podal Dom seniorov n.o. Rejdová 12 žiadosť 

o finančný príspevok na poskytovanie sociálnej služby neverejnému poskytovateľovi na r.2024 

v zmysle zákona č. 448/2008 Zb. na 4 obyvateľov s trvalým pobytom na území obce Rejdová /Mária 

Molčanová , Zuzana Kolesárová, Mgr. Ján Valentík, Mária Kolesárová/. Uvedenú žiadosť podáva Dom 

seniorov na každý rok samostatne. Povinnosť obce platiť tento príspevok vyplýva zo zák. č. 448/2008 

Zb. o sociálnych službách v znení neskorších predpisov. Jedná sa o obyvateľov , ktorý majú v obci 

Rejdová TP. Ku dňu podania žiadosti boli v zariadení pre seniorov umiestnení 4 občania s TP na území 

našej obce. Ku dňu konania OZ je ich celkovo 3, p. Mária Molčanová ukončila zmluvu a je v domácej 

starostlivosti. OZ sa v roku 2023 zaberalo požiadavkou na zvýšenie príspevku zo strany poskytovateľa 

SS a na základe osobného stretnutia s riaditeľom Domu seniorov bol príspevok schválený na sumu 

100,- € / mesačne/ 1 klient. Takáto výška príspevku bola v roku 2023 poskytovaná. Starostka obce 

informovala poslancov, že pri tvorbe rozpočtu na rok 2024 sme taktiež zohľadňovali rovnakú výšku 

príspevku . Príspevok sa samozrejme mení od počtu klientov v zariadení. Keďže táto téma bola 

predmetom rokovania predchádzajúcich OZ, starostka navrhuje schváliť príspevok na rok 2024 

v rovnakej výške , t.j. 100,- € / 1 mesiac / 1 klient. Príspevok sa platí podľa skutočného stavu klientov 

s TP na území obce. Poslanci s týmto návrhom súhlasili a schválili výšku príspevku pre rok 2024 – 100 

€ / 1 klient/ 1 mesiac.  

 

Hlasovanie :  

Za :4 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

9.Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce Rejdová – František Tóth a Annamária 
Tóthová, Krakovská 6, Košice – prejednanie 
 
Starostka informovala poslancov, že obec obdržala dňa 12.2.2024 žiadosť o odpredaj obecného 
pozemku. Jedná sa o majiteľov, ktorí v obci Rejdová odkúpili rodinný dom súp.č. 321. Tento pozemok 
sa nachádza v bezprostrednej blízkosti ich nehnuteľnosti. V skutočnosti sa delí na dve časti, ktoré sú 
rozdelené nehnuteľnosťou vo vlastníctve žiadateľov. Zámerom žiadateľov je usporiadať si okolie 
rodinného domu do celku až po hranicu intravilánu. Starostka požiadala Ing. Ambruža, predsedu 
komisie výstavby a územného plánovania o predbežné stanovisko k žiadosti. Ing. Ambruž predložil 



poslancom vytlačenú katastrálnu mapu, v ktorej je uvedený pozemok zobrazený /viď príloha/. 
 
Pri rokovaní tohto bodu programu vstúpila do rokovacej miestnosti Ing. Eva Volfová. 
 
Ing. Ambruž poznamenal, že podľa jeho názoru nie je tento pozemok v celkovej výmere 102 m2 pre 
obec nijako využiteľný, nakoľko nie je ako celok, ale je rozdelený na dve časti a obkolesuje pozemok 
žiadateľov. Ostatní poslanci po preštudovaní katastrálnej mapy a oboznámení sa so žiadosťou taktiež 
poznamenali, že pre obec je pozemok nevyužiteľný. Predbežné stanoviská poslancov k žiadosti boli 
kladné. Starostka poznamenala, že predaj bude realizovaný formou verejnej obchodnej súťaže, ale 
preverí možnosti prevodu majetku aj s JUDr. Jurčovou, ktorá pripravuje pre obec vnútorné smernice 
a zásady a poskytuje obci tiež odborné poradenstvo. Na najbližšie zasadanie OZ pripraví podklady 
k zámeru odpredaja pozemku v zmysle zákona o majetku obcí a zásad nakladania s majetkom obce. 
Poslanci zobrali žiadosť na vedomie. 
 
Hlasovanie :  

Za :5 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 
10.Informácia o podaných projektoch obce , pripravovaných i aktuálnych výzvach  , možnosti 
zapojenia obce do výziev na získanie NFP s vypracovanými projektami - Obnova  OcÚ a KD, 
Modernizácia amfiteátra, Zberný dvor v obci Rejdová, Obnova vodovodu v obci Rejdová 
 

Starostka obce predložila poslancom sumár projektov, ktoré má obec rozpracované, resp. má na nich 

podané žiadosti o NFP. Jedná sa o projekty, ktoré majú spracované projektové dokumentácie 

a zároveň vybavené stavebné povolenie. Starostka informovala, že projekt „Obnova obecného úradu 

a kultúrneho domu v obci Rejdová“ bol podaný koncom roka 2023 na Environementálny fond 

Bratislava. Dňa 4.3.2023 sme obdržali výzvu na doplnenie žiadosti- žiadosť bola doplnená podľa 

pokynov , čakáme na zaradenie, resp. nezaradenie žiadosti do hodnotenia a výsledkov hodnotenia. Vo 

februári 2024 bola žiadosť podaná na SIEA – v tomto programe bolo možné žiadať aj na vnútorné 

prostredie – omietky, podlahy, výmena dverí a pod. , z uvedeného dôvodu sme to dali do projektu 

resp. do rozpočtu dopracovať, čakáme na príp. doplnenie. Ďalším spracovaným projektom je 

Modernizácia amfiteátra, kde je spracovaná PD a právoplatné stavebné povolenie. Momentálne 

čakáme na výzvu , ktorá by mala vyjsť cez MIRRI SR. Starostka informovala poslancov, že celkové 

náklady na rekonštrukciu a vyšplhali na sumu vyše 400 tis.eur. Starostka dala rozpočet rozdeliť na 

menšie celky a navrhla, v prípade výzvy zapojiť sa do nej v jednotlivých etapách, nakoľko takúto vysokú 

sumu určite nebude možné z MIRRI SR žiadať. Ing. Volfová skonštatovala, že takýto projekt by bolo 

možné podať cez program INTEREG na cezhraničnú spoluprácu. Projekt sa však píše v maďarskom 

i anglickom jazyku a je dosť náročný. Poslanci sa priklonili k myšlienke podania projektu v etapách. 

V I.etape by to bola oprava pódia bez zastrešenia, ktoré je najvyššou položkou rozpočtu. Starostka 

informovala, že zistí bližšie podmienky výzvy a možnosti zapojenia sa do nej. Ďalším spracovaným 

projektom je Zberný dvor v obci Rejdová, kde je taktiež spracovaná PD a právoplatné územné 

rozhodnutie o využívaní územia platné do 9/2024. Žiadosť bola podaná v roku 2022 na MŽP SR a v roku 

2023 nám projekt vrátili s odôvodnením, že výzva bola zrušená. V súčasnosti je vypísaná nová výzva 

s termínom podania do mája 2024. Plánujeme projekt do termínu podať, potrebné je zaktualizovať 

rozpočet a urobiť menšie úpravy podľa aktuálnej výzvy. 

 



Spracovaný je aj projekt „Obnova vodovodu v obci Rejdová“, stavebné povolenie je v štádiu 

vybavovania, cca do 25 dní by malo byť vydané stavebné povolenie. Žiadosť bola podaná v auguste 

2023 na PPA ,  žiadna výzva o doplnenie zatiaľ nebola doručená.  

Starostka zároveň poznamenala, že určite by už nedávala spracovávať žiadne iné projektové 

dokumentácie, ktoré sú pre obec finančne náročné. Budeme sa snažiť podávať tieto projekty 

v aktuálnych výzvach a počkáme, ktoré budú úspešné. Poslanci sa k tomuto názoru priklonili a zobrali 

na vedomie informácie o projektoch obce. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

11.Informácia o príprave 50.ročníka GFF Rejdová 2024 
 

Starostka obce informovala poslancov o prípravných prácach v súvislosti s konaním 50-teho ročníka 

GFF. Je zrejmé, že obec v roku 2024 určite nezrealizuje opravu amfiteátra, nakoľko momentálne ešte 

nie je vyhlásená ani výzva, z uvedeného dôvodu bude 50-ty ročník prebiehať len v dedine.Starostka 

absolvovala pár prípravných pracovných stretnutí zo zástupcami GOS Rožňava.Starostka informovala 

poslancov, že podala žiadosť o finančný príspevok na KSK, žiadosť nebola úspešná, nakoľko KSK 

prehodncoval celkovo financovanie festivalov. Dotácia bola poskytnutá GOS Rožňava z FPU a taktiež 

majú prisľúbené v prípade potreby dofinancovanie z prostriedkov odboru kultúry KSK. Čiže celkové 

financovanie by prevzalo GOS, ktoré by zároveň vyberalo vstupné počas oboch dní. Starostka 

informovala, že pre potreby tvorby programu sa kreuje RADA festivalu. Zo strany GOS bola vznesená 

požiadavka na dočasné rozšírenie pódia na námestí tzv. praktikáblami. Jednalo by sa tým o úplne 

uzavretie cesty okolo modrej chalúpky. Poslanci nemali k tejto požiadavke výhrady a súhlasia 

s uzatvorením tejto cesty počas konania festivalu. Starostka informovala poslancov o zatiaľ 

zazmluvnených účinkujúcich. Poslanci zobrali správu na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :5 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 

 

 

 

 



12.Informácia o havarijnom stave sociálnych zariadení pri sále KD a zatekajúcej strechy nad šatňou 
javiska – prejednanie čerpania z rezervného fondu na bežné výdavky obce v súvislosti s havarijným 
stavom obecného majetku 
 

Dňa 28.2.2024 sa konalo pracovné stretnutie poslancov OZ  z dôvodu nutnosti riešenia havarijného 

stavu sociálnych zariadení pri sále KD a zatekajúcej strechy nad šatňou javiska. Na tomto pracovnom 

stretnutí, ktorého sa zúčastnili viacerí poslanci starostka obce informovala , že v mesiacoch január-

február 2024 pri organizovaní viacerých kultúrnych akcií s väčším počtom osôb dochádza k častému 

upchatiu odtokov na toaletách, ktoré sú súčasťou sály KD. Napriek snahe o vyčistenie odpadov tzv. 

krtkom sa problém nezlepšil. V sále sa konal ples /24.2.2024/ , na ktorom sa zúčastnilo 130 osôb 

a zaznamenali sme časté sťažnosti účastníkov na sociálne zariadenia a upchaté odtoky.  Odpady sa  

upchávajú v ženských i mužských toaletách. Problémy s funkčnosťou sociálnych zariadení v poslednom 

období pribúdajú, preto je potrebné urgentne tento problém riešiť v snahe zabezpečiť účastníkom 

kultúrnych podujatí , schôdzí , seminárov a iných akcií konaných v kultúrnom dome adekvátne služby . 

Sála KD je často prenajímaná aj fyzickými osobami za účelom organizovania rodinných osláv, pričom 

FO si za prenájom riadne platia. Z uvedeného dôvodu je nutné tento problém riešiť. Keďže sociálne 

zariadenia boli čiastočne zmodernizované v 90-tich rokoch 20 stor. vyžadujú si kompletnú 

modernizáciu hlavne vodovodnej a odpadovej siete, ako aj elektroinštalácie.  

Ďalším prejednávaným problémom pracovného stretnutia bola zatekajúca strecha nad šatňou javiska 

kultúrneho domu. V prípade výdatných niekoľkodňových dažďov dochádza k výraznému zatekaniu do 

priestorov šatne, ktorá je využívaná pri organizovaní kultúrnych akcií obce ako aj fyzických osôb. 

Zatekanie strechy bolo riešené aj v roku 2023, kedy zamestnanec obce previedol zatmelenie strešnej 

krytiny. Táto oprava čiastočne zmiernila zatekanie do priestorov, v poslednom období sa však problém 

objavil nanovo. Dňa 26.2.2024 bol na obhliadku privolaný aj zamestnanec firmy , ktorá sa venuje 

opravám a budovaniu striech. Zamestnanec prešiel celú strechu i povalu a skonštatoval , že odporúča 

krytinu na celej streche vymeniť, nakoľko nie je možné jednoznačne určiť odkiaľ sa voda pod krytinu 

dostane. Je tam viacero miest cez ktoré môže voda zatekať. Strecha bola robená v 60-tich rokoch 

20.storočia a v dôsledku opotrebovania si vyžaduje modernizáciu. Problémom je , že väčšia časť 

strechy je v majetku slovenskej pošty, ktorá tu prevádzkuje poštovú pobočku. Priestory pošty 

nevykazujú známky zatekania. Starostka obce informovala o tomto probléme aj zástupcu slovenskej 

pošty, ktorý skonštatoval, že pošta neplánuje robiť obnovu strechy , nakoľko ich priestorov sa zatekanie 

nedotýka. Poslanci si na pracovnom stretnutí prešli jednotlivé priestory a vedeli o tomto probléme aj 

z dôvodu účasti na kultúrnej akcii organizovanej dňa 24.2.2024. Prítomní poslanci za účasti starostky 

obce na pracovnom stretnutí jednoznačne konštatovali, že sa jedná o havarijný stav priestorov 

jednak sociálnych zariadení ako aj zatekajúcej strechy nad šatňou javiska  a je nutné to riešiť v čo 

najkratšom čase. Z obhliadky a pracovného stretnutia bol urobený písomný záznam. Keďže poslanci 

boli s týmto problémom oboznámení, nemali výhrady k schváleniu čerpania finančných prostriedkov 

z rezervného fondu obce na nutné opravy týkajúce sa havarijného stavu. Predpokladaná suma na 

opravu sociálnych zariadení a strechy nad šatňou je 35.000 €. Starostka poznamenala, že práce budú 

predmetom verejného obstarávania, kde bude vybratá firma, ktorá ich zrealizuje. Poslanci zobrali 

informáciu o havarijnom stave na vedomie a schválili čerpanie z rezervného fondu obce na jej 

odstránenie vo výške 35.000 €. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



13.Dlhopisový program VVS a.s. – vstup obce do programu – opätovné prejednanie 
 

Na zasadnutí OZ dňa 21.6.2023 boli poslanci oboznámení s dlhopisovým programom VVS a.s., ktorý je 

určený pre jej akcionárov. VVS a.s. dala možnosť akcionárom zameniť akcie za dlhopisy, ktoré by 

garantovali vyplácanie výnosov v každom roku. Poslanci uznesením č. 71/21.6.2023 schválili zapojenie 

obce Rejdová do dlhopisového programu garantovaných výnosov VVS a.s. so zámenou 50 % 

z celkového objemu akcií obce za dlhopisy. Obec Rejdová vlastní 4409 ks akcií, v prípade 50 % by obec 

zamenila 2204 akcií. 

Dňa 30.1.2024 sa konalo pracovné stretnutie poslancov OZ /viď prezenčná listina/ so zástupkyňou 

spoločnosti VVS a.s.  , ktorá ozrejmila dlhopisový program a zodpovedala na otázky poslancov. 

Zástupkyňa spoločnosti potvrdila, že VVS a.s. pripraví kompletnú dokumentáciu schvaľovania 

v obecnom zastupiteľstve. Zástupkyňa spoločnosti VVS skonštatovala, že väčšina akcionárov si zamieňa 

takmer všetky akcie, aby získala čo najväčšie výnosy. Minimálne 1 akciu si musí obec ponechať. 

Poslanci už uznesením zo dňa 21.6.2023 prejavili záujem zapojiť sa do dlhopisového programu. 

Starostka na základe osobného stretnutia so zástupcom VVS a.s. požiadala poslancov aby prehodnotili 

objem akcií obce Rejdová, ktoré zameníme za dlhopisy. Starostka na základe telefonického rozhovoru 

so zástupcom spoločnosti VVS a.s. detailnejšie ozrejmila poslancom spôsob zámeny akcií za dlhopisy. 

Cena 1 akcie je 13,28 €. Ak by obec zamenila 4408 ks akcií, ročný výnos by bol v čistom po odpočítaní 

dane cca 2700 €. Zároveň poznamenala , že obec môže  kedykoľvek požiadať o spätnú zámenu 

dlhopisov za akcie aj skôr.  

JUDr. Hric poznamenal, že 20 rokov je dlhá doba a nevieme čo bude , či bude mať VVS záujem o spätné 

odkúpenie. Zároveň poznamenal, že určite je to výhodné hlavne pre VVS a.s. Ale nevidí v tom nejaké 

riziko pre obec.  Hlavná kontrolórka poznamenala, že aj Dobšiná plánuje do programu vstúpiť, zatiaľ to 

nebolo schválené. Poznamenala, že sa zúčastnila zasadania v obci Vlachovo, ktoré taktiež vstup do 

programu schválilo už uzneseniami. Na tento program sú rôzne názory kladné i záporné. Starostka 

poznamenala, že doteraz obec za celú dobu dostala výnosy z akcií len 2x.  

Poslanci po diskusii k tomuto bodu programu skonštatovali, že pokiaľ tento program prinesie obci 

pravidelné výnosy je dobre do neho vstúpiť. Poslanci po prehodnotení schválili zrušenie uznesenia č. 

71/21.6.2023 a schválili vstup obce Rejdová do dlhopisového programu VVS a.s. Voda spieva I. so 

zámenou 4408 ks akcií za dlhopisy. 1 akciu si obec ponechá .  

 

Hlasovanie :  

Za :5 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 

 

 

 



14.Odborná pomoc pri prevádzkovaní verejného vodovodu v obci Rejdová spoločnosťou AQUASPIŠ 
-vodné hospodárstvo s.r.o. Rudňany – prejednanie 
 
 
Obec Rejdová je vlastníkom a prevádzkovateľom verejného vodovodu III.kategórie v zmysle zákona č. 

442/2002 Zb. o verejných vodovodoch a kanalizáciách. Obec je povinná plniť všetky povinnosti 

týkajúce sa prevádzky vodovodu tak ako veľké vodárenské spoločnosti. Doteraz vypracovávala všetky 

povinné výkazy, hlásenia starostka obce. Z dôvodu stále pribúdajúcich povinností pre 

prevádzkovateľov verejných vodovodov uvažujeme o uzavretí zmluvy o poskytovaní odbornej pomoci 

pri prevádzkovaní verejného vodovodu s dodávateľom, ktorý má na túto činnosť oprávnenie 

a odborných zamestnancov. Starostka obce informovala poslancov, že  kontaktovala v tejto veci 

susedné dediny, ktoré majú vlastné vodovody. Obec Vyšná Slaná má dlhodobo uzatvorenú zmluvu 

o prevádzke verejného vodovodu s externou firmou, taktiež obec Pača má uzatvorenú zmluvu 

s externou firmou. Starostka na základe doporučenia starostu obce Pača kontaktovala firmu Aquaspiš 

– vodné hospodárstvo s.r.o. Rudňany ohľadom možnej spolupráce. Zástupca firmy obec osobne 

navštívil so svojimi zamestnancami a na pracovnom stretnutí boli oboznámení s vodovodom v našej 

obci, osobne vykonali obhliadku vodojemu a prezreli si tiež dokumenty vodovodu. Spoločnosť prejavila 

záujem o odbornú pomoc pri prevádzkovaní verejného vodovodu a zaslala obci návrh zmluvy, v ktorej 

je uvedené o akú odbornú pomoc sa jedná a tiež aká je výška platby za uvedenú službu. V prípade 

schválenia obecným zastupiteľstvom by spoločnosť prevzala odborné prevádzkovanie verejného 

vodovodu, na ktoré má oprávnenie a pripravovala by všetky hlásenia, výkazy, spracovania podkladov 

pre URSO a zároveň by vykonávala aj pravidelnú kontrolu stavu vodovodnej siete v obci, a iné činnosti 

na základe vzájomnej dohody. V tom prípade by ukončil svoju činnosť p. Michal Garan-Senko, ktorý bol 

doteraz zodpovedný za prevádzku verejného vodovodu. Výška sumy za uvedenú službu predstavuje 

204,- € s DPH mesačne. Je to paušálna náhrada. Poslanci zaujali k prejednávanému bodu programu 

stanoviská : 

Ing. E.Volfová – mala otázku , či je potrebná externá firma na takúto prácu a koľko času strávi starostka 

vypisovaním výkazov. Starostka skonštatovala, že sa nejedná o pravidelnú prácu, pretože výkazy sa 

posielajú v rôznych termínoch. Nie je možné povedať, že každý mesiac je potrebné výkaz urobiť. Je to 

individuálne. 

Ing. M.Ambruž – poznamenal, že aj keď bude výkazy robiť externá firma, aj tak zodpovedá obec, 

v prípade, ak by sme dostali nejakú kontrolu a myslí si, že je zbytočné platiť firme paušál 

Bc. Molčanová – skonštatovala, že väčšinu takýchto služieb robia externé firmy a majú samozrejme 

paušálne náhrady 

Ing. M.Ambruž – poznamenal, že mali by reálne preukázať, čo budú robiť a následne vieme 

skonštatovať, či je 204,- € mesačne adekvátna suma. V zmluve nemajú uvedené, že preberajú 

zodpovednosť. 

Starostka poznamenala, že nakoľko z diskusie vyplýva, že poslanci nie sú stotožnení s externou firmou 

, resp. s platením paušálneho výdavku na prevádzkovanie verejného vodovodu, bude naďalej so 

spoločnosťou v jednaní a pozisťuje aj iné možné alternatívy spolupráce. 

Poslanci zobrali zatiaľ informácie na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :5 /    Ing. M.Ambruž,  JUDr.O.Hric, Bc. J.Molčanová, Mgr. J.Polomská, Ing. E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



15. Diskusia 

 

V diskusii vystúpil poslanec Ing.Ambruž – požiadal, aby bol urobený poriadok okolo kontajnera na 

cintoríne, nakoľko odpadky sú rozfúkané po celom kopci. Starostka prisľúbila že tam pošle pracovníkov 

aktivačnej činnosti.  

JUDr. Hric poznamenal, že občania začínajú voziť odpad opätovne na vyčistené miesto do Judova. Sú 

tam síce len skaly, ale sú v tesnej blízkosti komunikácie. Starostka prisľúbila, že sa pôjde na toto miesto 

osobne pozrieť.  

Starostka informovala poslancov o návrhu obyvateľa obce Jozefa Ambruža, ktorý predostrel myšlienku 

pozvať na hviezdicový výstup na Stolicu starostov maďarských obcí, ktorí majú v názve obce „Sajó“ – 

„Slaná“. Poslanci zobrali tento návrh na vedomie, ale skonštatovali, že by to obci prinieslo zvýšené 

náklady, čiže momentálne sa k tomuto návrhu neprikláňajú.  

 

Zapísala : I.Kolářová .......................... 

 

Overovatelia zápisnice :  

 
JUDr.O.Hric ........................ 

Mgr. J.Polomská........................... 

         Mgr. Slávka Krišťáková v.r. 

             Starostka obce 

 

 


